
Referat styremøte FAU Bispehaugen
Tid: Mandag 13. februar 2023 kl 18.00 - 20.30
Sted: Bispehaugen skole, lærerværelset
Deltagere: FAU-styret. (Hovedvalgt spør vara ved forfall. Vara kan møte ved ønske om å
holde seg orientert.) FAU-leder fra forrige år og eventuelt andre representanter.
Kommende møtedatoer: 13.februar, 6.mars, 17. april, 15. mai, 5.juni
Tilstede (trinn): Frafall (1),  Linda Røsvik (2.) Susanne Hanssen (vara 3.), Ingrid Østvang
(5.), Merethe Skjelfjord Kristiansen (4.), Kathrin Bjørnstad (7.), Torstein Dybdahl (6.), Øystein
By Rise (rektor). Fra kl 1900: eksterne deltagere, se sak 10.23

Saksliste

Nye saker nummereres fortløpende. Gamle saker som har en historikk fra tidligere, beholder
sine saksnumre.

● Valg av referent: Merethe Skjelfjord Kristiansen
● Godkjenning av møteinnkallelse

○ Godkjent med merknad: Saksnummer endres til løpende saksnummer, med
tilbakevirkende kraft fra januar 2023. Referat fra januarmøtet med oppdaterte
saksnummer legges ved utsendelsen av referat fra februarmøtet.

10.23 Sak: Hva kan vi gjøre med nærområdet?

Invitert til møtet er Møllenbergprojektet og Miljøpakken ved prosjekt
Gyldenløves gate, fra kl 1900:
Agenda:

● Orientering fra Møllenbergprosjektet
● Presentasjon av skisser for skolegård og nabolag
● Trafikksituasjonen rundt skolen
● Diskusjon: Hva vi kan få til?

Oppgradering av Gyldenløves gate, for mer informasjon om prosjektet,
se https://miljopakken.no/gyldenloves-gate
Tilstede:

● Maria Meland Christensen- (Miljøpakken, Trondheim kommune)
● Trude Lian (Henning Larsen/Rambøll)- ansvarlig reguleringsplan

Gyldenløves gate
● Tor Lunde (Rambøll) - trafikkplanlegger

Deler av gaten er allerede oppgradert- nå vil de gjøre noe med
strekningen ved siden av skolen og ned til Nedre Møllenberg gate,
deretter videre så langt man har midler.
Politivedtektene sier noe om hvordan fortauene skal drives- trenger bl.a.
bredere fortau for vinterdrift. Til det trengs en reguleringsplan. Hensikten
med planen er å skaffe juridisk grunnlag for å bygge om gategrunnen i
Gyldenløves gate til å bli et mer attraktivt gangstrøk – hele året.

Prosjektet er i dag i fase 1- dialogfase/konseptfase/forarbeid. Prosessen

https://miljopakken.no/gyldenloves-gate


har åtte trinn. Arbeidet vil ta 1-2 år, før planen vedtas politisk. Det vil bli
flere dialogmøter underveis.
Det er samtidig et vann- og avløpsprosjekt på gang, noe som trolig gjør at
det kan skje ting i krysset ved skolen før reguleringsplanen er vedtatt.

Trondheim kommune har sammen med Asplan Viak AS utarbeidet to
alternativer for Gyldenløves gate – ett alternativ med mest mulig areal til
beplantning, og ett alternativ der så mye parkering som mulig ivaretas.
Disse to alternativene skal kombineres, slik at gata kan bli så attraktiv som
mulig med beplantning mm, samtidig som parkering ivaretas der det er
viktigst.

FAU la frem erfaringer fra Trafikkaksjon høst 2022 og en gjennomgang av
krysset Weidemannsveien/Gyldenløves gate hvor mange av barna
kommer/går inn til skolen. FAU påpekte manglende universell utforming i
krysset, dårlig synlighet, kun ett gangoverfelt med mer. FAU oppfordrer
også kommunen til å tenke kreativt omkring temaet trafikksikkerhet, feks
ved bruk av kunst/gatemaling mm. Det bør også tenkes på nyttevekster
ved beplantning, både for mennesker, fugler og insekter. For å kunne
realisere ønskede planer kan kommunen inngå samarbeid med
bedriftseiere/andre som kan bidra økonomisk.
FAU sender et samlet innspill til planen- dette vil følge saken videre.

Mulighetsrom
Selv om det tar tid med en ny reguleringsplan og ferdig oppgradering av
gata, kan man iverksette strakstiltak og pilotprosjekt underveis i prosjektet.

Det er også mulig å koble på andre etater/deler av kommunen, og
samarbeide på tvers. Slik kan også området som tilrettelegges utvides til å
gjelde mer enn Gyldenløves gate. Feks

- Hjertesone - kontakt Miljøpakken
- Kunstprosjekt - kontakt Berit Kirksæther, kommunedirektørens

fagstab for kultur og idrett
- Møllenbergprosjektet, kontakt prosjektleder Nadja Sahbegovic
- Nærmiljøanlegg, kontakt Enhet for idrett og friluftsliv

FAU holder løpende kontakt med Miljøpakken for videre samarbeid.
Møllenbergprosjektet vil delta på FAU-møte når prosjektleder der er
tilbake fra sykemelding.

11.23 Runde rundt bordet

- Juletrefest oppsummering - økonomi -
FAU-styret ved Bispehaugen vedtok å honorerer Småbispan med kr
5000,-. Juletrefesten gikk dermed med kr 3000,- i overskudd. Frivillig
betalingsform bør vurderes for neste år

- Bursdagsfeiring. Vi ber skolen være tydelig på at det til bursdag er
ønskelig at det inviteres i hele grupper- klasse/jenter/gutter etc og
ikke “plukkes” på tvers, da det er stor sannsynlighet for at enkelte
aldri blir invitert. Temaet bør tas opp på foreldremøter årlig

- Digital sosial kompetanse. FAU vil se på hvordan vi sammen med
skolen kan jobbe med bedre digital sosial kompetanse hos elevene

https://www.tryggtrafikk.no/opplaering/skole/hjertesone/
https://miljopakken.no/om-miljopakken/organisasjonen/reiseradgivning-for-skole
https://www.trondheim.no/kunst/kunst-pa-skoler
https://sites.google.com/trondheim.kommune.no/mollenbergprosjektet
https://sites.google.com/trondheim.kommune.no/pfg/vedlegg-gr%C3%B8nne-omr%C3%A5detyper/3-3-n%C3%A6rmilj%C3%B8anlegg
https://www.trondheim.kommune.no/org/kultur-og-naring/idrett-og-friluftsliv/


- 2. trinn - fysisk sikkerhet på skolen er et tema, se sak 13.23
- 3. trinn - godt foreldremøte med god dialog
- 4. trinn - utfordringer med uro og klassemiljø på trinnet-tas videre

med skolen
- 5.trinn - skjermbruk. Hvorfor ser man skjerm under maten? Hva er

gode rammer rundt måltidene?
FAU ber skolen om en utredelse angående skjermbruk i lunsjen på
de ulike trinnene, og hva som er den pedagogiske grunnene for
valget.

- 6. trinn - noen utfordringer på trinnet, utforskning sosialt
- 7. trinn - klassemiljø: ting har gått seg til hos guttene- fortsatt noen

utfordringer hos jentene

12.23 Brukerråd
Møtet 16. januar ble avlyst, neste berammede møte er 13. mars.

13.23 Status for gamle saker varslet til rektor:

Søppelcontainere i Weidemanns vei: Trondheim parkering viser til at
man trenger et visst antall parkeringsplasser innen sone Møllenberg.
Rektor ser videre på saken (kan gjøres i samspill med
Miljøpakken/Gyldenløves gate).

Håndballmål - status for sikring av disse: målet nærmest gymsalen
fjernes snarlig. Saken er meldt driftoperatør (kan ikke være snø/is/frost).
Det andre målet blir stående i påvente av eventuell oppgradering av
skolegården.

Kjøring i skolegården - hvilke tiltak vil fungere for å unngå dette?
Forbudsskilt har erfaringsmessig liten hensikt. Det vil bli gitt beskjed til
taxier og foresatte om at det ikke skal kjøres inn. Rektor snakker med
brannvesenet for å se på muligheten for å stenge av innkjørselen ved
parkeringsplassen fysisk.

Oppfølging vedr.glassvegger i klasserom (innspill fra forelder 7.-trinn
vedr konsentrasjonsvansker). Tatt opp med rektor.
Tekstil/foliering/elevkunst? Savner konkret håndtering/ev.
gjennomføring(?). - saken ble ikke behandlet på møtet 13.2.23.

14.23 Vårdugnad og Sykkelaksjon

Saken ble utsatt til neste møte.

15.23 Mat på skolen
Hva er status på mat på skolen i SFO og kantine.

- Kantinen er savnet. Tina er langtidssykemeldt. Kan vi jobbe for at det
etableres en fast kantine på Bispehaugen? Elevene som har hjulpet
til vet nå ikke hva som skjer.

- Skolen vil ta direkte kontakt med de involverte elevene om dette.
Skolen sender ut varsel til alle foresatte om at det ikke er kantine for
tiden, men at de vil varsle når den er tilbake



16.23 Innkommende saker

Se øvrige saker for innkomne saker vdr. skjermbruk, håndballmål og
søppelcontainere.

Utsatt til neste møte
- Klima/Klimaangst : Hvordan prate med barna? Har vi foreldre nok

kunnskap

- Kjøkkenhager/kortreist mat. Områder for dyrking?
Foreldre-/besteforeldredrevet , skolefritidsordning eller kommune
(lokallag)? Innspill på hvordan dyrke på liten plass (hjemme).
Finnes det lokallag?

17.23 Eventuelt
Ingen saker til eventuelt.

Neste møte er 6. mars kl 1800.

Generelt

Inviter rektor til møter. Legg ut møtereferater fortløpende, og helst før neste møte. Legg
gjerne ut forhåndsvarsel av styremøter på FAUs og trinnenes Facebook-sider for å åpne
for innspill.


